
 

 

 

 
                                                                                                                                       Jegyzőkönyvet készítette: Heleszta Laura 

  

 

 

 

Jegyzőkönyv az ELTE TáTK Elnökségi üléséről 

2024.11.07. 

0.100C Kari Tanács terem / Microsoft Teams 

 

Jelenlévők:  

Kardos Gábor, Zántó Réka, Klivényi Emma, Pikó Balázs, Nyári Ábris, Retkes Bálint, Tölgyesi Boldizsár, Kiss 

Eszter, Karancsi András, Krámer Júlia, Záhonyi Anna, Juhász Luca, Heleszta Laura, Stikrád Flóra, Sőregi 

Eszter Csenge, Kisgyura Száva, Beri Dominika, Kersei-Opra Hanna, Sebestyén Adrienn, Horváth Georgina, 

Schőn Dorina 

Kardos Gábor 18:01-kor megnyitja az ülést, az Ellenőrző Bizottságtól mandátumszámlálást kér. Az ülés 

határozatképes (10 mandátummal). Az Ellenőrző Bizottság megállapítja, hogy az ülés szabályosan került 

összehívásra. Senkinek nincs napirend módosító javaslata. 

 

1. napirendi pont - Tisztségviselői beszámolók 

Kardos Gábor (Elnök): Részt vett egy ad-hoc EHÖK ülésen, ahol a HÖOK pályázó elnöke bemutatta a 

programját. Majd az EHÖK-ös informatikai referenssel volt egy megbeszélése, ahol az online Küldöttgyűlés 

jelölő kérdőívet beszélték át. Részt vett két EHÖK elnökségi ülésen, illetve a Kari Tanácson is, ahol a Nagy 

Kari Szakválasztó is szóba került. A HEAD-del is volt megbeszélése a közös együttműködéssel kapcsolatban. 

A beszámoló elfogadásra került. 

Zántó Réka (Elnökhelyettes): Részt vett egy online gólyabál megbeszélésen, illetve egy Kari Vezetői 

megbeszélésen, ahol főleg a pályázatokról volt szó. Továbbá ő is részt vett a Kari Tanácson. A beszámoló 

elfogadásra került. 

Eötvös Loránd 
Tudományegyetem 

Társadalomtudományi Kar 

Hallgatói Önkormányzat 
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Retkes Bálint (Szombathelyi ügyekért felelős alelnök): Szombathelyen jelenleg zajlik a gólyabál szervezés. 

Megkeresték szociális támogatással kapcsolatban, erre már Nyári Ábris válaszolt is. A beszámoló elfogadásra 

került. 

Krámer Júlia (Társmentorkoordinátor): Megtörténtek a jelentkezések a társmentorkoordinátor pozícióra, 13-

án lezajlanak az interjúk. Decemberben tervezi kiküldeni a mentorképzésre a jelentkezést. 

Klivényi Emma (Ellenőrző Bizottság elnök): Részt vett egy EHÖK-ös Ellenőrző Bizottsági ülésen, ahol szó 

volt a Küldöttgyűlésekről.  

Horváth Georgina (NT SzHÉK elnök): Részt vett az Intézeti Tanácson, ahol a diákok mentális egészségéről 

beszéltek. Részt vett a választások kiírásában. A következő hétre terveznek egy NT SzHÉK ülést. 

Beri Dominika (Tudományos- és jogsérelmi referens): Új Neptun rendszer érkezik majd, amibe jövő hét 

hétfőn betekintést kap az EHÖK irodájában. Emellett részt vett egy EHÖK-ös Tudományos ülésen. Ercsi 

Dániel tudományos alelnök elküldte emailen a beszámolóját, melyben leírja, hogy a hallgatók megkereséseire 

folyamatosan válaszol, részt vett a KÖB ülésen, valamint a Tudományos Bizottság ügyrendjének 

módosításában és a Kari Tanácson. Elkészült a programjában szerepelt ’Academic Calendar’ első verziója, 

valamint Szabó Laurával többször is egyeztetett a KÖB-bel és a HÖK-ös kurzussal kapcsolatban is. A 

beszámoló elfogadásra került. 

Kiss Eszter (Kommunikációs alelnök): Megcsinálták a Küldöttgyűlés promo-ját, valamint kitette a jelölteket. 

Emellett a pályázatok és a jegyzőkönyvek kikerültek a honlapra. Továbbá a Straight Outta Lóránd promo-ja 

is kikerült, ahol Bálint fog majd fotózni. Közben zajlik a gólyabál promo-ja is és a megbeszélések ezzel 

kapcsolatban, illetve az eseményen Bálint és Lori is fotózni fognak majd. 

Schőn Dorina (Szociológia SzHÉK elnök): Holnap tartanak SzHÉK ülést, ahol megbeszélik, milyen 

programmal készüljenek legközelebb, ami valószínűleg valamilyen tanulmányi program lesz. Ezenkívül a 

szociális munkás tagjuk részt vett a Szociális Munkás Tanszéki Értekezleten, ahol képviselte a szak hallgatóit. 

Kisgyura Száva (Sport- és kulturális referens): Zajlik a Straight Outta Lóránd és a gólyabál szervezése. 

Ezenkívül részt vett egy EHÖK-ös Sport ülésen, ahol lefixálták a jövő évi ELTE sportnap időpontját, a 

helyszínt még keresik a BEAC-cal. Valamint szó volt az ösztöndíjakról is. A beszámoló elfogadásra került. 

Sőregi Eszter Csenge (Külügyi referens): Megtörtént a Társas Estjük, illetve tervben van egy következő is, 

csak még nem tudják mikor, de valamilyen bárban szeretnék megtartani. Külföldi hallgatók jelezték, hogy 

szeretnének hallgatói klubokat elindítani. Az egyik hallgatónak egy debate eseményt javasoltak, és azt a HÖK 

segít majd promozni. Kettő EHÖK-ös gyűlés is volt, amin Kosz Julianna vett részt. Ezeken szó volt egy ELTE 
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szintű külügyi mentorképzésről, illetve a ’cultural day’ megszervezéséről, ahol felmerült az ötlet, hogy minden 

évben másik kar rendezze. Továbbá a külügyi mentorképzés keretein belül egy bowling estét terveznek. A 

beszámoló elfogadásra került. 

Tölgyesi Boldizsár (Belügyi és Szakos Képviseleti alelnök): Részt vettek egy HÖOK-os minőségbiztosítási 

előadáson. Emellett sikeresen leszervezték a TŐGY-re a Logisztikát. A beszámoló elfogadásra került. 

Nyári Ábris (Szociális alelnök): Részt vett ő is a minőségbiztosítási előadáson, valamint egy KÖB-ön. Volt 

egy megbeszélése Vanesszával a fellebbezésekről és a rendkívüli támogatásokról. Részt vett egy informális 

SZÖB ülésen és a Kari Tanácson. A beszámoló elfogadásra került. 

Záhonyi Anna (Esélyegyenlőségi referens): Szerveződik a kari turi, melyet november végére terveznek, és 

az előtte levő héten fogadnák a ruhákat. Ehhez még folyamatban van az alapítvány keresés. 

Pikó Balázs (Gazdasági és pályázati ügyekért felelős alelnök): Részt vett ő is a minőségbiztosítási előadáson, 

valamint tartott egy KÖB-öt. Emellett a pályázatokkal és azoknak a kiírásával foglalkozott. Voltak informális 

megbeszélései az ÁJK-s és az IK-s gazdasági alelnökökkel. Ezenkívül a KÖB-ös munkacsoporttal szeretne 

egy ügyrendet kialakítani, hogy a pályázati időszak zökkenőmentesen le tudjon zajlani. Kiss Esztivel intézi a 

pályázatok promo-ját. A beszámoló elfogadásra került. 

 

2. napirendi pont: Egyebek 

Az EHÖK csinált egy visszajelzési kérdőívet az EHÖK-ös ülésekkel kapcsolatban, ahol az adott 

tisztségviselők bármikor tudnak visszajelzést adni. 

A Küldöttgyűlésnek még nincs meg az időpontja, még várnak a választás kimenetelére. A választási kérdőívet 

az adott tisztségviselők minél több platformon és csoportban meg fogják osztani. Tervben van egy külön 

Neptun üzenet kiírása is. 

Tölgyesi Boldizsár tervez egy irodatakarítást, aminek az időpontját a későbbiekben fixálják. 

A nyomtató még mindig nem működik, tervben van egy új nyomtató beszerzése. 

 

Kardos Gábor 18:47-kor lezárja az ülést. 


